
Wajraka słów kilka o kornikach i wilkach

Opis

Nie jest w stanie wskazać konkretnego momentu swojego życia, od którego zainteresował
się przyrodą. Przyznał, że jest leniem i to właśnie z tego powodu uwielbia Puszczę
Białowieską. Marzy o tym, żeby zrobić film o korniku. 
Adam Wajrak – dziennikarz, podróżnik, działacz na rzecz ochrony przyrody – był gościem
Saloniku Literacko-Artystycznego w czwartek 19 maja.Uczestnicy spotkania dowiedzieli
się m.in. jaka była historia zdjęcia okładkowego fotoreportażu „Wilki”, który promowano w
trakcie wydarzenia. A także, czy te z pozoru nieprzyjazne drapieżniki boją się ludzi? Oraz
od jakiego miejsca i kiedy najlepiej zwiedzać Puszczę Białowieską? Gość Biblioteki
wyczerpująco odpowiadał na wszystkie zadane mu z sali pytania, a na koniec pozował do
wspólnych fotografii i podpisywał książki, w których oprócz tradycyjnego podpisu pojawiły
się także autorskie grafiki.
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